

25 November 2021

Dear Members,

### **INVITATION TO THE OPENING CEREMONY OF SLJE 2021**

The much anticipated Singapore International Jewelry Expo (SIJE) 2021 is finally here! It will be conducted in a hybrid format with the physical Show being held from 2 to 5 December 2021 and the Digital Showcase running from 2 to 31 December 2021. Following the disruptions and challenges brought about by the pandemic in the past two years, SIJE 2021 is a welcome change to provide members of the jewellery industry an opportunity to revive and ensure business continuity.

For more details on SIJE 2021, please visit <a href="https://sije.com.sg">https://sije.com.sg</a>

SJA is proud to be the local host of SIJE 2021. As such, please show your full support of SIJE 2021 by gracing the official Opening Ceremony of this event. Details are as follows:

Date: 2 December 2021, Thursday

Time: 3:30 pm

Venue : Marina Bay Sands Expo & Convention Centre, Hall E (Basement 2)

\*\* Complimentary valet parking coupons will be provided for confirmed guests on a first-comefirst-served basis

The programme for the Opening Ceremony is attached for your information. Please RSVP via <a href="https://www.tinyurl.com/SIJE2021-OC">www.tinyurl.com/SIJE2021-OC</a> by Monday, 29 November 2021.

Thank you for your attention and we look forward to seeing you at the Opening Ceremony!

Regards

Singapore Jewellers Association



2021年11月25日

致: 全体会员

### 诚挚邀请出席新加坡国际珠宝展(SiJE)2021开幕典礼

备受期待的新加坡国际珠宝展(SiJE) 2021终于到来了! 它将以混合模式进行,实体展于2021年12月2日至5日举行,虚拟展于2021年12月2日至31日举行。过去两年,疫情给本地珠宝业带来了严重的影响,这次的展会将给珠宝业一个振兴及持续发展的契机,也是一个可喜可贺的改变!

您可以浏览https://sije.com.sg 了解更多有关SiJE 2021的详细信息。

本会是**SiJE 2021**的协办单位,恳切希望您拨冗出席展会的开幕典礼,以示支持**SiJE 2021**的展出。 开幕典礼详情如下:

日期: 2021年12月2日 时间: 下午3时30分

地点: 金沙会展中心, E展厅(底层2)

\*\* 已确认参与的嘉宾将可索取免费代客泊车优惠券,优惠券以先到先得,分完为止。

随函附上开幕典礼的流程供您参考。请在11月29日(星期一)之前通过www.tinyurl.com/SIJE2021-OC 进行注册。

感谢您的关注,期待在开幕典礼上与您相见!

新加坡金钻珠宝商会







## cordially invite you to



Sands Expo & Convention Centre Hall E (Basement 2) 2 - 4 December 2021: 11AM - 8PM 5 December 2021: 11AM - 7PM

Admission for pre-registered, fully vaccinated buyers.

#### 2 December Sessions

Session 1: 11AM - 2.00PM Hall Cleaning: 2.00PM - 3.00PM Session 2: 3.00PM - 8PM

#### 3 & 4 December Sessions

Session 1: 11AM - 2.45PM Hall Cleaning: 2.45PM - 3.45PM Session 2: 3.45PM - 8PM

#### 5 December Sessions

Session 1: 11AM - 2.45PM Hall Cleaning: 2.45PM - 3.45PM Session 2: 3.45PM - 7PM

# Pre-register today!

Join our specially-curated hybrid show for the region, featuring exquisite designs and collections from the jewelry capitals of the world, in celebration of the love of jewelry. Be a part of a showcase of a breath-taking array of rare gemstones and some of the most stunning jewelry creations.



Pre-register online today at www.tinyurl.com/SIJE2021-registration or scan the QR code

Please note that admission is for pre-registered, fully vaccinated buyers.

(received 2 doses, and the second dose at least 2 weeks before the date of visit)

e Organizer reserves the right to deep entry to the Show should a buyer be unable to show proof of vaccination. For security resource, et also produce photo identification (e.g. NRIC or passport) for verification, identification details must be legible and the photo recognition.

For registration enquiries, please contact Conference & Exhibition Management Services Pte Ltd Cara Zhou \* cara@cems.com.sg

Organised by













Platinum Sponsor











